

0

00:00:16,350 --> 00:00:30,870

克里尔·索科洛夫是 13D 研究公司的创始人

Kiril Sokoloff is the Chairman and Founder of 13D Global Strategy & Research.

投资策略家

He is an investment strategist.

最早一批来到香港投资的外国专业投资者 全球很多大型的基金 高净值人士及

企业的领导者都是他们的客户

Kiril is one of the first foreign professional investor's to invest in Hong Kong.

13D's major client base includes large-scale money managers, high-net-worth individuals, and business leaders all over the world,

1

00:00:30,870 --> 00:00:42,930

包括索罗斯 黑石集团 香港交易所等

such as George Soros, Blackstone Group, and Hong Kong Stock Exchange.

那我在大概大半年前认识 Kiril 以后呢 他就会时不时给我发一些他写的报告 我

们也会有不同的话题有所讨论

I met Kiril earlier this year and since then from time to time he has been sending me some of his publications. We would have discussions over different topics.

2

00:00:42,930 --> 00:00:44,550

逐步增进了了解

In this process, we have gotten to know each other better.

3

00:00:44,550 --> 00:00:50,520

那我发现了他的知识非常渊博 覆盖面也非常广

I have found that Kiril has extensive experience and knowledge.

他写的每周感悟呢

*What I Learned This Week* published by Kiril every week has a large scale of readers all over the world.

4

00:00:50,520 --> 00:01:00,750

读者遍布全球各地 从时政社会和经济趋势 科技到个人健康 历史文学 人生哲

学等都有所涉猎

*What I Learned This Week* covers a wide range of topics, ranging across political and economic trends, technology, personal health, history, literature, life philosophy and so on.

5

00:01:00,750 --> 00:01:08,940

他很善于撇开杂音 看清事情的本质 善于捕捉推动未来市场的重大驱动性因素

Kiril was very good at putting aside the noise and seeing the nature of things. He can identify the key drivers of the future markets,

6

00:01:08,940 --> 00:01:14,250

而在这个纷杂多变的世界里 可以做到这一点是非常难得的本领

which is a very rare and precious skill in this complicated and fast changing world.